

海沃市 凱風中文學校2013校內學術比賽

2013 Academic Contest — Saturday, 1/19/2013

報名表 Registration Form

學生姓名 Student Name (Chinese): _____ (English): _____

出生日期 Date of Birth: ____/____/____ 班級 Class: _____

電話 (Tel): (____) _____ - _____ 老師姓名 Teacher: _____

參加項目 Items

請打 Please Mark X

鉛筆書法	Calligraphy (Pencil)	<input type="checkbox"/>
毛筆書法	Calligraphy (Brush)	<input type="checkbox"/>
西畫	Drawing	<input type="checkbox"/>
國語朗讀	Oral Reading	<input type="checkbox"/>
漢語拼音	han yu pin yin	<input type="checkbox"/>

****注意事項** Please note**

1. 報名截止日期: Saturday 11/17/12請將報名表交回各班老師。
The deadline for registration is 11/17/12. Please return this form to your teacher.
2. 比賽日期: Saturday 1/19/13.
The date for the academic contest is Saturday, 1/19/13.
3. 本校每位學生都須選擇一項活動參加。
Every student needs to select one (and only one) contest item to participate.
4. 參加西畫組的學生須自備蠟筆, 彩色筆或其他畫圖用具. 由學校提供畫圖紙。
Students in the drawing group need to bring crayons and markers.
The school will supply the sketch paper.
5. 參加朗讀組的學生由學校提供朗讀資料; 參加演講組的學生由學校提供演講題目。
The school will provide materials for the oral reading groups and the topics for the speech groups.
6. 參加毛筆書法的學生須自備毛筆, 由學校提供墨汁和紙。 Students in the Brush Calligraphy group need to bring a brush. The school provides the ink and paper.